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§ 28 D 

Övriga frågor och information 
 
 
Daniele Fava (L) undrar om det hade gått att få lägesrapporten om ”program supporter” 

utskickad innan  sammanträdet? 

 

FC Marina Högland svarar att så hade varit möjligt.  

 

Daniele Fava (L) fortsätter med att fråga om Åkeshovs sim och idrottshall har haft 

vattenläckor till idrottshallen från simhallen? Han undrar även om det varit problem med 

eltillförseln?  

 

AC Robert Sköld svarar att halldelen inte ingått i renoveringen och att det troligen läckt 

genom taket på halldelen. Inte från simhallsdelen till halldelen. Det har varit ett strömavbrott 

p.g.a. en överbelastning då alla bastuaggregat kördes igång med full effekt. Saker som kan 

inträffa i en ny anläggning. Man kommunicerar detta till berörda tex Alviks basket.  

 

Daniele Fava undrar även om förvaltningen blivit kontaktad av Berndt Forsberg  - en 

idrottsledare på Södermalm om ett förslag han haft om en evenemangsarena i söderort. 

  

FC Marina Högland svarar att hon inte känner till detta. Marina lovar dock att kolla upp detta 

med planeringsenheten.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 
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